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1.Konstituering af skolebestyrelsen 
 
Genvalg på alle poster. 
Formand: Emil Møller Marker 
Næstformand: Anne Hedegaard Nielsen 

Medlem i skoleåret: Ole Michael Hansen 
Økonomiudvalg: Mary Hansen og Thomas Petersen 
Øvrige medlemmer: Poul Laursen og Isaac Appelquist 
 
 
2.Nyt fra:  

 
Skolelederen:  
Fagfordelingsproces 23/24 , Skolen er ikke færdig. Der er kvalificeret ansættelsesstop, og der er kommet et par op-
sigelser, så løsningen skal findes i huset. Hvis der ikke kommer yderligere opsigelser/barsler, så forventes fagforde-
lingen at være klar i løbet af denne uge. Så snart den er klar, så skrives der ud til klasserne om næste år. 
 
- Økonomi 
Der er en bekymring for det økonomiske pres der er i kommunen, men også på skolen.  
Skolebestyrelsen drøftede, om der kunne udtrykkes en bekymring for situationen til systemet opad.  
Skolens økonomi følges tæt af forvaltningen.  
Skolebestyrelsen udtrykker bekymringen i skolerådet. 
Sættes på som pkt. på 1. møde efter sommerferien. 
 
- Røg, damp og snus – hvordan forebygger vi på BGS? 
I Gladsaxe er der ikke en ordning, hvor en SSP konsulent kommer ud og deler viden til forældre og børn, men i ste-
det er det en ordning, hvor de ansatte i skolen klædes på, og de kan hente viden hos SSP.  Dette punkt sættes på 
dagsordenen senere. 
 
- Overgange: 
Skolen styrker børnenes overgange og ved voksenskift , sådan at der holdes et møde mellem afgivende og modta-
gende team. PPR deltager som udgangspunkt på dette møde. Derefter mødes lærer/pædagoger omkring den en-
kelte klasse også inden sommerferien. Her ønsker skolen, at PPR i stedet deltager fremover. I efteråret/ september 
afholdes møde igen, så der kan stilles opfølgende spørgsmål fra modtagende team til afgivende.  
Om skolen skal være 3 delt/3 afdelinger eller 2 delt, er den drøftelse, som tages i huset i næste skoleår.  
Forældrene skal forvente at inden sommerferien, gives der besked om, hvilke voksne, der skal have klasserne for 
næste skoleår. 
En opfordring til skolen om at melde ud, at det trækker ud. 
 
Formanden: 
Det årlige landsmøde 17.-18. november i Nyborg for skolebestyrelser. Skolens størrelse berettiger at skolebestyrel-
sen kan sende 3 afsted. Meld til Emil, hvis man ønsker at deltage.  
 
Eleverne:  
Intet møde siden sidst. De to nye elevrepræsentanter i skolebestyrelsen vælges efter sommerferien.  
 
Øvrige:  
-    
 
3. Principper for Høstfest  
Fint udkast, som blev drøftet igennem og vedtaget med små ændringer.   
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4. Mobilpolitik  
Det flotte udkast drøftet igennem, mange forskellige inputs til udformningen og indholdet. Det er et større punkt. 
Isaac samlede de mange input sammen, og arbejdsgruppen vil rette til og punktet kommer på igen efter sommerfe-
rien.  
 
 
 
5. Evaluering af sidste skoledag 
➔ Med et fremadrettet blik på hvordan dagen bliver festlig for alle på skolen 
Eleverne synes det var en god dag. Godt at sige farvel til lærerne, spille fodbold mod lærerne og drille 8. klasserne. 
Showet bruges sammen med morgenmad og fodboldkamp til at sige farvel.  
 
Der blev konfiskeret alkohol, og alkohol hører sig ikke hjemme på skolen, så hvordan balancerer vi det?  
Længere drøftelse af: hvordan sættes baren for, hvad der skal foregå, hvordan det gennemføres mm.  
Godt med 2 shows. 
 
Fremad:  
Jesper vil tale med det kommende elevråd om, at elevrådet skal tale om bl.a. 9. klassernes sidste skoledag.    
Der skal være en drøftelse i huset, og i skolebestyrelsen, inden næste års sidste dag. 
 
 
6. Eventuelt  
 
Tilføje udearealer som kommende punkt. Jesper har intet hørt efter gennemgangen med ejedomsservice tidligere på 
året.  
 
 
Kommende bestyrelsesmøder for skoleåret 2023/2024:  
Kort evaluering af dette år: 
Fint fremmøde i år, stærkere i år. 
Tidspunktet fremrykket og mødet afkortet, så det slutter kl.20. kl.17.30-20 
At mødet har ligget på forskellige ugedage, har været godt - fortsættes. 
 
Næste møde dato: 
Mandag d.28.august kl.17.30-20.00 
 
Thomas er ny kontakt på kommende 0. klasse. Alle andre rykker op med årgangen. 
 
 
Punkter til kommende møder: 
 

- Opfølgning på skolens økonomi 
- Røg, damp og snus – hvordan forebygger vi på BGS? 
- Nye elevrepræsentanter skal vælges i august, så de kan deltage i skolebestyrelsens arbejde fra start.  Isaac 

fortæller om en elevrådscoach, som han kender fra tidligere. 
- Mobilpolitik 
- Udearealer 
- Forslag til datoer for hele året. 
- Kontaktpjece 
-  

 
 
 
 
 
 


